
ЩАСТЛИВ СЪМ, 
ЧЕ СМЕ ОТНОВО В РУСЕ

ИНТЕРВЮ С КАРОЛ СТРИЯ

Дружбата между Русенската филхармо 
вия и Катовицката филхармония, зародена 
преди години, продължава и надявам се 
ще се развива в бъдеще още по-щастливо. 
Най-хубаво доказателство за това е, че 
бяхме отново поканени да уиаствуваме в 
Мартенските музикални дни. На свой 
ред ние бихме се радвали, ако русенци ни 
гостуват в Катовице с участието си в на
шия фестивал.

Аз налшрам за особено хубаво тазгодиш 
ното посвещение на вашия фестивал. Рад 
ващо е, че той е посветен изцяло на бъл
гарската музика и е един преглед на ней 
ните постижения през изминалите 30-годи- 
ни. Това дава възможност на публиката д. 
се запознае с произведенията на български 
те композитори от оазлични поколения и д 
почувствува линията на нейното развитие.

Лично аз се радвам и, всички ние сме 
поласкани от поканата да участвуваме в 
този преглед, който е юбилеен за българ 
ската музика. Ласкае ме мисълта, че и на 
шият колектив ще допринесе за тържество 
ното чествувапе на 30-годишшшата на Со 
циалистпческата революция в България. 
Преди да дойдем тук, ние изнесохме този 
концерт, със същата програма, в Катовице 
и с това дадохме ръ.зможност па нашит, 
съпраждапп да се приобщят към ваши; 
празник.

Много съм щастлив, че отново се нами
раме в Русе. Аз обичам русенската публи

ка. защото е много музикална и реагира 
твърде чувствително на всяко музикално 
постижение.

Използувам случая да поздравя русен 
ските трудещи се от сърце и да им поже
лая много нови успехи до следващия 
юбилей.


